
BESTYRETSENS BEREITTIING OVER DET FOREGAENDE AR. (2018)'

Der er blanet afttoldt 7 bestytelsesmoder' (5 i 2018 og 2 i 2019)'

Hjertestarteren filr€erer stadi8 efur planen' Den har varet aflEntet 2-3 gante' Er fuldt opdateret og khr

til udrykning.

oen 07.(X. blev der foi€taget bnirsoprydning i hrarteret' 7{ de}ta8ere og der blev indsamlet 4 sal*e

affald incl. Enkelte lorteposer. Hurdeiurteme trar torueoret sig. Huna fior det. Efter frokost foEto8 4 af

bestylelsensmedlemmernedgnvningogmonteringafbommeogafstivningaftraerm.m.

Midtiapri|fikvirensethovedpartenafstierne.Derman8terstadig|idtidenvest|igeende.(Harkunbetalt
fordetudf'rtearbeide).Restenharmlttetventepigrundafandreentreprenorersarbejdeiomrldet.

Deno5.o5.havdevianzrrteretdemonstrationafhiertestarterenplp|anenvedtegep|adsen.Hanne
orienterede og det.*rt 

"r"d" 
l;;;;if't"'tttttttn pa 2 rvagtige dukker' som hun havde taget med'

Der var modt ta. 25 bebo€re op, oG alh fik mulighed for at tve pa dukkeme hvordan proceduren var' Alt i

alt et vellykket arrar€ement. Eo;r tak til Hanne. peder skal ogsl have mange tak for opstilling af pavillon

med gubtaPPe m.v.

Den 03.06. blev def foretaSet opstamning af de store traer langs stamveje ot stier. Aftugning -og

afl<lipning af vildskud og de enkehe grene' der dakkede for tyset fra lamperne'

Gr€ssHningerforeta8ettila||estilfredshed.Gragentreprenorenvarslfairathanti|b,dafklippetraerne
plindersidenaftrabaltetudmodGabe|wejudenberegningfordihansvntegathanvars|uppetlettere
om ved grasslaningen pl grund af den t'rre sommer'

Sidste seneralfo6amlinF

'faldnine af h\rer 2. af de store traet': (15 stemmer forf stemmer imod)'

Kontaktede kommun"n og fir "tFifioraf 
det fremgir, at " udforte beplantninS ikke ma liemes elhr pl

nogen mide beslodigef .(Det er kommunens traer' vi skal kun vedligeholde dem)'

,Hjemmeside': (lngen afstemning). Undertegnede-var kort inden gerEnibrsamlingen bhvet kontaktet af

Flemming Andersen, om det ikke-*r en god idt at fil en hjemmeside, og han genle ville stille sin ekspertise

til rtd.rghed for grundeierforeningen. Hai kunne registrere.domenenavnet "eabelsparken'dr sl den ikke

blev taget af andre. Jeg sagde ja lg bestilte ham til at Bive bestyrelsen et ryHi8t oplag ved forste

bestyrelsesrnde "n", 
ger*orfoi|nling"n. Efter dette m,de beslutde vi, at fortsatte med oFettelsen

af hiemmes len.

Der fortsattes med redigering af foreningens vedtagter, sl-andringeme kan vare klar til naste general-

forsam[ng, og at fremleeeBelsen foregir pl den korrekte mlde'

lndhenterti|budpekrone|oftafdestoretraer|angsstamvejeogstier.Modtager2ti|budogvalgerden
iitl1so". *t *, iun en forskel pi kr' 2'q)o'oo metlem tilbudene'



Ved en nanrnere gennefiEat€ af deklarationen for omradet konstaterer Lars at der er 2 brskellige dekla-

rationer geldende inden for Gabelspa*ens Grundeierforening; tn br omredet svd fior starnveien ind i

Gabelsparken og en anden for omrldet nord for stamveien hvor Porsholtparken er incl.

Deklarationeme er ikke helt ensh/dende, og der foreslees foretaget en fElles deklaration for Gabelsparken'

Kontakter kommunen og anmoder om hialp til udafbeitelse af denne falles deldaration' Flr at vide at vi

selv skal udarbeide og indsende et oplaS, hvor vi pepeger hvilke andringer der 
'nskes'

Det er isar 911 Beplantning der adskiller sig pl de 2 deklarationer'

Kontakter javn|igt kommunen arqSende de ujavne $ngstier, ot det 5€r ld ti|, at de endelig vil g,re troget

ved detr Det bliver dog ikle en reparation af stierne men en asfahering af noget af stisystemet' vi ftr at

vide, et det kun er 1- etap€ (kr. l.fln.flD) der udfores, og at neste etaP€ muligvis vil furtsatte i 2019 hvis

der er penge og vilje.

Der fioretages kroneltft pA de store traer i heh Gabelgarken'

Vi modtager tilbud pd grassllning i 2019 fta samme leverandOr og lil samme pris som i 2018' Bestyrelsen

ac€pterer tilbudet.

Esbjergkommunemedde|eratBrammirrgkaldes"dengr'nneblr,ogatGabe|soartenmedftttekan
kaldes "en parld.

Harbesigtigetgangstierneforgresbevoksningogkonstateretaten'ensningikkeho|derr€t|ange.
Eftertyser en holdbar losning. Men skal mlske forctates erli$'?

Flemmin8 oB Lars har stort set faerditgiort opstart og igantsatning af hiemmesiden' Tak for deres

enerSiske indsats og en stor tak til den Ovrige bestyrelse og kassereren'

Med venlig hilsen

vimodtageretbl€vfrakommunen'(ved|agtindka|de|senti|Generalforsam|ingen)..


